



Elektrický sporák*Electric Range

SE-940-A



GASTRO 

 **HAAL**



Elektrický sporák*Electric Range

SE-940-A

SK Elektrický sporák sa používa na varenie v prevádzkach a zariadeniach verejného stravovania, je vyhotovený z potravinársky nezávadného nerezového materiálu. Elektrický sporák sa skladá z dvoch častí, z hornej, ktorá je vybavená štyrmi výkonnými platňami 4x3,5 kW, rozmer jednej platne je 405x370 mm. Ovládané sú štvorpolohovým vypínačom, každá samostatne. V spodnej časti sa nachádza elektrická trúba s nútenou cirkuláciou, vložku má vyhotovenú z celonerezovej ocele a je obalená tepelnou izoláciou. Trúba je vybavená dvoma topnými telesami s dvoma ventilátormi. Jej vnútorný rozmer umožňuje použitie normalizovaných plechov na pečenie o rozmere GN 2/1 - 650x530 mm. Horné aj spodné výhrevné teleso je regulované súčasne, spodné teleso je vyklápacie. Prevádzková teplota je nastaviteľná v rozsahu 50-280 °C. Prevádzka elektrickej trúby je signalizovaná zelenou kontrolkou a činnosť výhrevných telies bielou kontrolkou, ktorá po dosiahnutí požadovanej teploty zhasne. Zariadenie je vybavené stavacími nožičkami.

Elektrický sporák sa dodáva s nasledovným príslušenstvom:

- 1ks smaltovaný pekáč GN 2/1, hĺbka 65 mm
- 1ks smaltovaný plech na pečenie GN 2/1, hĺbka 20 mm
- 1ks chrómovaný rošt GN 2/1

GB This electric range is used for cooking at public eating facilities and it is made of food safe stainless steel. The electric range consists of two parts. Upper part is equipped with four 4 x 3.5 kW powerful plates. Each plate measures 405x370 mm. They are individually regulated with four-position switch. The lower part is where the forced air circulation electric oven is located with a thermally insulated stainless steel insert. The oven has two heating elements and two fans. Its internal measurements allow standard GN 2/1 - 650x530 mm baking trays to be used. The top and bottom heating elements are concurrently regulated simultaneously and the bottom heating element can be tilted. The operating temperature can be adjusted to between 50 and 280°C. The green light indicates the electric oven is operating while the white light shows the heating elements are warming up, turning off when the required temperature is reached. The appliance is fitted with adjustable legs.

The electric range comes with the following accessories:

- 1 enamel GN 2/1 roasting tray, 65 mm deep
- 1 enamel baking tray GN 2/1, 20 mm deep
- 1 chrome-plated GN 2/1 rack

RU Электрическая плита используется и предназначена для приготовления пищи в учреждениях общественного питания, она изготовлена из безопасного, пищевого, нержавеющей материала. Электрическая плита, состоит из двух частей: верхней, которая оборудована четырьмя мощными платами 4 x 3,5 кВт, размер одной платы составляет 405x370 мм. Включение производится при помощи четырехпозиционного выключателя, каждая включается самостоятельно. В нижней части расположена электрическая духовка с принудительной циркуляцией, оснастка которой изготовлена из нержавеющей стали, и покрыта теплоизоляцией. Духовка оснащена двумя нагревательными элементами, с двумя вентиляторами. Ее внутренний размер, позволяет использовать, нормой установленные, противни для выпечки с размерами ГН 2/1 - 650x530 мм. Температура верхнего и нижнего нагревательных элементов регулируются одновременно, нижний нагревательный элемент откидывается. Рабочая температура регулируется в диапазоне 50-280 °С. Работа, электрической духовки, сигнализируется при помощи зеленой контрольной лампочки, а работа нагревательных элементов, при помощи белой контрольной лампочки, которая после достижения требуемой температуры погаснет. Печь оснащена опорными ножками, регулируемые по высоте.

Комбинированная плита поставляется с последующим оборудованием:

- 1 шт эмалевый противень GN 2/1, глубина 60 мм
- 1 шт эмалевый противень для выпечки GN 2/1, глубина 20 мм
- 1 шт хромированная решётка GN 2/1

Technické údaje / Technical data / Технические данные

Typ / Type / Тип	SE-940 A
Napätie / Voltage / Напряжение	400 V
Menovitý celkový príkon / Total rated input / Номинальная потребляемая мощность	4 x 3,5/4 kW
Menovitý prúd / Rated current / Номинальный ток	18 A
Pracovný termostat / Working thermostat / Рабочий термостат	50 °C - do 280 °C
Vodič / Cable	4x4
Vonkajšie rozmery / External dimensions / Наружные размеры	900x900x900 mm
Hmotnosť / Weight / Масса	190 kg

Výrobca si vyhradzuje zmenit bez predchádzajúceho upozornenia modifikáciu a vylepsenie svojich výrobkov.

The producer reserves the right to change modification and to improve its products without prior notice.

Изготовитель оставляет за собой право модификации и улучшения качества своих изделий.

Výrobca producer производитель
Gastro-haal, spol. s r.o.,
Považská 16, 940 67 Nové Zámky
tel.: +421 / 35 / 6430 115, 6430 117, 6430 390
fax: +421 / 35 / 6426 666
e-mail: gastrohaal@gastrohaal.sk, <http://www.gastrohaal.sk>

Predajca seller продавец

